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Møtereferat – FAU Bogstad Skole, skoleåret 2018/2019 
 

Innkalt av Referent Møtenummer 

Sverre Blandhol Mats Bjerkaas 07/18 
Møtedato Sted Tid  Utsendt dato 

13.11.18 Bogstad 20.00 – 21.30  16.11.18 
 

Innkalte deltakere Forfall Kopi til 

Sverre Blandhol (2), leder FAU  
Mats Bjerkaas (1) 
Ingrid Helene Solem Ingebrigtsen (3) 
Kjetil Gill Østvold (3) 
Ragnhild Grytten (4) 
Yvonne Garthe (5) 
Hanne Melhus-Kittelsen (6) 
Hilde Nyrud (6) 
Olav Sommer Bjørnson (7) 
Kristin Thoen Haugli (rektor) 
 

Marie Cecilie Roland (1) 
 
 
 
 

Deltakere + forfall 
 
 
 

 
Agenda: 
1) Møte med rektor 
2) Mobilfri skole 
3) Økt integrering mellom elevråd og FAU 

a) Bordtennisbord ute 
4) Referat fra siste driftsstyremøte og 

innspill til driftsstyret v/Kjetil  

5) Juleavslutning, status v/Hilde 
6) Årshjulet v/Olav 
7) Møteplan våren 2019 
8) Eventuelt 
 

 
Åpning av møtet 
Møte ble satt ved leder 
 
Sak 1: Møte med skoleledelsen 
Kristin orienterte 
 

Asfaltering av skolegård 
Asfaltering av mellomområdet blir håndtert, kostanden dekkes ikke av hverken skolen eller 
FAU 
 
FRETX containere 
Fjerning av containere på Peder Ankers plass blir fjernet ila uke 46 
 
Befaring 23.11 rundt trafikkavvikling rundt Peder Ankers plass 
Representanter fra politisk hold (leder Oslo bystyres leder av Samferdsels- og miljøkomite 
Eirik Lae Solberg) Røa vel, Bogstad skole vil delta på befaringen.  
 
Helsesøster 
Nina Børve er ny helsesøster, går inn så vikar mens det er sykdom blant fast ansatte 
 
Driftsstyreopplæring gjennomført 
Hovedpunkter i oppdateringen/opplæringen: 
 Nytt budsjett og planår – planlegging rundt dette 
 Strategiarbeid, ingen store endringer i satsningsområdet mot 2020 
 

 
FAU Bogstad Skole 
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Annet: 
Trafikk i Nordengveien, med mye pågående bygningsarbeid – skolen har ikke opplevd noen 
utrygge situasjoner ved å gå til svømming. Trolig mindre trafikk i veien på dagtid enn 
morgen og ettermiddag 
 
Bymiljøetaten er rette instansen å ta dette opp med 

 
Sak 2: Mobilfri skole 
FAU oppfordrer skolen til å presisere reglene om mobilfri skole i ordensreglementet 
 
Ved behov for ytterligere tiltak ønsker FAU å være involvert 
 
Sak 3: Økt integrering mellom elevråd og FAU 
Mats la frem forslag for FAU. 
 
FAU støtter ordningen, Marie Cecilie tar initiativ til møte i skolemiljøutvalget for å legge frem 
saken  
 
Sak 4: Referat fra siste driftsstyremøte og innspill til driftsstyret v/Kjetil  
To fra FAU representanter foreldreutvalget i skolens driftsstyre, Lars Røyse går ut av styret 
overgangen 2019. 
 
Ny(e) representanter må være på plass til første driftsstyremøte 2019 
 
Sak 5: Juleavslutning v/Hilde 
1, 2 og 3 har arrangement sammen – 5. des.  
4, 5 og 6 har arrangement sammen – 6. des. 
7 har eget arrangement som skolen står for 
 
Sak 7: FAU sin møteplan våren 2019 
22. jan 
11. mars 
7. mai 
 
 
Sak 8: Eventuelt 
Trafikk – Ragnhild Grytten går inn som trafikkansvarlig for nedre området 
 
 


